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Marcin Wołyniec i

Radny Miasta Kędzierzyn—Koźle

Proszę o odpowiedź w sprawie:

W nawiązaniu do zgłoszonych przez mieszkańców problemów dotyczących
uszkodzonych barierek pod wiaduktem przy alei Jana Pawła II, które były
wielokrotnie naprawiane, pragnę zwrócić uwagę na potrzebę trwałego rozwiązania
tego problemu. Obecne bariery są regularnie niszczone, co swiadczy o ich
niewystarczającej wytrzymałości i funkcjonalności. '

W imieniu swoim oraz mieszkańcow oczekuję, że w miejsce obecnych barierek
zostaną zamontowane nowe, solidniejsze konstrukcje, wykonane z materiałów o
wyższej trwałości. Jest to nie tylko kwestia estetyki, ale przede wszystkim
bezpieczeństwa użytkowników ruchu drogowego.

W związku z powyższym proszę o odpowiedż na następujące pytania:

1. Czy miasto rozważa możliwość wymiany obecnych barierek na bardziej trwałe,
odporne na uszkodzenia mechaniczne?

2. Czy istnieje plan przeprowadzenia analizy technicznej, która pozwoliłaby na wybór
lepszych materiałów i konstrukcji?

3. Czy miasto posiada srodki tinansowe na taką inwestycję w najbliższym czasie?

4. Jaki jest przewidywany koszt wymiany barierek na bardziej solidne oraz
harmonogram realizacji takiego zadania?

Nawiązując do dyskusji podjętej na forach internetowych mieszkańcy wyrażają
oczekiwana, że miasto podejmie zdecydowane działania w celu trwałego rozwiązania
tego problemu, co poprawi zarówno bezpieczeństwo, jak i komfort korzystania ztego
miejsca.

Z wyrazami szacunku,

Marcin Wołyniec


